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Zápis č. 10/2024–27 

 

Předmět 10. zasedání Akademického senátu Vysoké školy ekonomické v Praze (AS VŠE) 

Datum 28. 04. 2025 

Místo VŠE v Praze, zasedací místnost rektora NB169 (zasedání svoláno v hybridní formě) 

Přítomni FFÚ: Borovička, Hubáčková, Marek, Vančurová, Zelenka (do 14:20) 

FMV: Bič, Čapková, Grácová, Garip 

FPH: Pavelka, Stříteský, Svobodová (do 14:25) 

 FIS: Fales (od 13:40), Helman, Malínek, Potančok 

NF: Mičáň, Němec, Ševčíková (od 13:40), Váňa, Vondráček 

 FM: Cirhanová, Lejčková, Míková, Pažitný (od 14:00) Pospíšil 

Jiné: Fliedrová 

Omluveni Dostálová, Peterková, Reml, Zouhar 

Hosté Dvořák (rektor), Hnát (prorektor), Lukeš (prorektor), Machková (prorektorka), Nidl 

(prorektor), Novotný (prorektor), Zouhar (kvestor) 

Předsedali Pavelka (předseda) 

Čas jednání 13:03 – 14:50  

Program 1. Zahájení, prezence, program. 

 2. Výroční zprávy o činnosti pracovišť Vysoké školy ekonomické v Praze za rok 2024 

 3. Smlouva o smlouvě budoucí o zřízení služebnosti (Povodí Vltavy s.p.) 

 4. Souhlas se jmenováním člena Rady pro vnitřní hodnocení VŠE 

 5. Dodatek ke Zprávě o vnitřním hodnocení kvality vzdělávací, tvůrčí a s nimi 

souvisejících činností Vysoké školy ekonomické v Praze za rok 2024 

 6. Různé 

 

1. Zahájení, prezence, program 

Čas: 13:07 - 13:20 (v záznamu MS TEAMS: 00:37:09 - 00:50:30) 

Průběh: Proběhla prezence všech senátorů – přítomných prezenčně, tak online v systému MS 

TEAMS. K návrhu programu neměl nikdo žádné připomínky. Bylo proto hlasováno o 

programu, tak jak byl zaslán v pozvánce na zasedání AS VŠE. První pokus o hlasování 

byl z důvodu komplikací se zaznamenáním přítomnosti členů prohlášen za neplatný. Při 

novém hlasování byl program schválen.  

Výsledek: Program zasedání byl schválen dle pozvánky. 
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Hlasování č. 10.1 (o programu zasedání AS VŠE) 

Textace:  „AS VŠE schvaluje program zasedání dle pozvánky“ 

Začátek: 13:18 (v záznamu MS TEAMS: 00:48:26) 

Přítomni: 24 

Pro: 24 

Proti: 0 

Zdrželi se: 0 

Nehlasovali: 0 

Výsledek:  Program byl schválen. 

2. Výroční zprávy o činnosti pracovišť Vysoké školy ekonomické v Praze za rok 

2024 

Čas: 13:20 -13:37 (v záznamu MS TEAMS: 00:50:31 – 01:07:45) 

Průběh: Předsedající požádal pana rektora o představení bodu. Materiál uvedl prorektor 

Novotný, který poděkoval za zaslané připomínky, jednotlivým pracovištím. Zároveň 

pan prorektor naznačil, že by v budoucnu mohla být provedena úprava, aby již tyto 

zprávy nebyly vydávány samostatně. Pana prorektora krátce doplnil pan rektor. Do 

následující diskuze se zapojili senátoři Helman, Pavelka a pan rektor.  

Výsledek: AS VŠE schválil Výroční zprávy o činnosti pracovišť Vysoké školy ekonomické 

v Praze za rok 2024. 

   

Hlasování č. 10.2 (o usnesení AS VŠE) 

Textace:  „AS VŠE schvaluje Výroční zprávy o činnosti pracovišť Vysoké školy 

ekonomické v Praze za rok 2024“ 

Začátek: 13:34 (v záznamu MS TEAMS: 01:05:08) 

Přítomni: 24 

Pro: 23 

Proti: 0 

Zdrželi se: 1 

Nehlasovali: 0 

Výsledek:  Usnesení bylo přijato. 

 

3. Smlouva o smlouvě budoucí o zřízení služebnosti (Povodí Vltavy s.p.) 

Čas: 13:38-13:42 (v záznamu MS TEAMS: 01:08:00 - 01:12:10) 

Průběh: Předsedající požádal pana kvestora o představení materiálu, který tak učinil. Žádný 

z členů AS VŠE neměl k materiálu žádné připomínky.  
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Výsledek: AS VŠE vzal na vědomí návrh smlouvy o smlouvě budoucí o zřízení služebnosti 

mezi VŠE a Povodí Vltava s.p. a souhlasil s jeho předložením Správní radě VŠE 

bez dalších výhrad.   

Hlasování č. 10.3 (o usnesení AS VŠE) 

Textace:  „AS VŠE bere na vědomí návrh smlouvy o smlouvě budoucí o zřízení služebnosti 

mezi VŠE (budoucí oprávněný) a Povodí Vltava s.p. (budoucí povinný) a 

souhlasí s jeho předložením Správní radě VŠE bez dalších výhrad“ 

Začátek: 13:39 (v záznamu MS TEAMS: 01:09:57) 

Přítomni: 24 

Pro: 24 

Proti: 0 

Zdrželi se: 0 

Nehlasovali: 0 

Výsledek:  Usnesení bylo přijato. 

 

4. Souhlas se jmenováním člena Rady pro vnitřní hodnocení VŠE 

Čas: 13:43-13:56 (v záznamu MS TEAMS: 01:12:13 - 01:25:45) 

Průběh: Předsedající požádal pana rektora o představení materiálu. Pan rektor navrhl jako 

nového člena RVH VŠE pana Ing. Miroslava Singera, PhD., kterého krátce představil. 

Pan rektor uvedl, že by případně pana Dr. Singera jmenoval od 1. května 2025. Senátor 

Helman opětovně zmínil, že by bylo vhodné při personálních volbách mít možnost 

položit kandidátům otázky. K tomu se vyjádřil pan rektor. Předsedající navrhl z důvodu 

hlasování o personálních záležitostech tajné hlasování. Poté, co AS VŠE souhlasil 

s tajným hlasováním, proběhlo hlasování přímo o bodu č. 4.  

 

 Výsledek: AS VŠE schválil souhlas s tajným hlasováním k bodu č. 4 

 AS VŠE souhlasil se jmenováním Ing. Miroslava Singera, PhD členem Rady pro 

vnitřní hodnocení VŠE od 1. května 2025. 

Hlasování č. 10.4a (o usnesení AS VŠE) 

Textace:  „AS VŠE souhlasí s tajným hlasováním bodu č. 4.“ 

Začátek: 13:47 (v záznamu MS TEAMS: 01:17:25) 

Přítomni: 26 

Pro: 24 

Proti: 0 

Zdrželi se: 2 

Nehlasovali: 0 



Zápis č. 10/2024–2027 | Zasedání AS VŠE 28. 04. 2025 

Strana 4 z 6  

Výsledek:  Usnesení bylo přijato. 

 

Hlasování č. 10.4b (o usnesení AS VŠE) 

Textace:  „AS VŠE souhlasí se jmenováním Ing. Miroslava Singera, PhD. členem Rady pro 

vnitřní hodnocení VŠE od 1. května 2025. 

Začátek: 13:51 (v záznamu MS TEAMS: 01:20:50) 

Přítomni: 26 

Pro: 21 

Proti: 2 

Zdrželi se: 2 

Nehlasovali: 1 

Výsledek:  Usnesení bylo přijato. 

 

5. Dodatek ke Zprávě o vnitřním hodnocení kvality vzdělávací, tvůrčí a s nimi 

souvisejících činností Vysoké školy ekonomické v Praze za rok 2024 

Čas: 13:57-14:13 (v záznamu MS TEAMS: 01:25:46 – 01:42:55) 

Průběh: Předsedající požádal pana prorektora Hnáta o představení bodu. Prorektor Hnát 

upozornil na nový systém připomínkování předkládaných materiálů. Do následující 

diskuze se zapojili senátoři/senátorky: Helman, Vančurová, Pavelka a pan rektor.  

 

Výsledek: AS VŠE schválil Dodatek ke Zprávě o vnitřním hodnocení kvality vzdělávací, 

tvůrčí a s nimi souvisejících činností Vysoké školy ekonomické v Praze za rok 2024. 

Hlasování č. 10.5 (o usnesení AS VŠE) 

Textace:  „AS VŠE schvaluje Dodatek ke Zprávě o vnitřním hodnocení kvality vzdělávací, 

tvůrčí a s nimi souvisejících činností Vysoké školy ekonomické v Praze za rok 

2024“ 

Začátek: 14:09 (v záznamu MS TEAMS: 01:39:00) 

Přítomni: 27 

Pro: 25 

Proti: 0 

Zdrželi se: 1 

Nehlasovali: 1 

Výsledek:  Usnesení bylo přijato. 
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6. Různé 

Čas: 14: 39 -15:45 (v záznamu MS TEAMS: 01:43:00 - 02:19:00) 

Průběh:  1) Předsedající poděkoval panu rektorovi za zaslání harmonogramu materiálů, které 

budou ze strany vedení VŠE předkládány na budoucí zasedání AS VŠE.  

 2) Senátor Helman se zeptal, zda revize předkládaných materiálů budou reagovat pouze 

na změnu zákona o vysokých školách. Rektor uvedl, že primárně jde právě o změny 

vyplývající z nového zákona a případně budou provedeny i některé dílčí úpravy. Pana 

rektora doplnil prorektor Lukeš ohledně změn u doktorského studia.  

 3) Senátor Helman upozornil na harmonogram letního semestru 2025/26 kdy budou 3 

státní svátky v pátek. A zeptal se, zda by nemohlo dojít k úpravě. Prorektor Hnát 

upozornil, že harmonogram byl schválen již před rokem, nyní již nelze provést 

změny, a tudíž platí. K bodu se vyjádřil i pan rektor.  

 4) Senátor Helman upozornil na projekt „Hlídač státu“, kdy VŠE je jedna ze 3 vysokých 

škol, které nemají uvedeny mzdy/odměny nejvyšších představitelů. Pan rektor 

upozornil, že standartně byl Hlídač státu požádán o úhradu nákladů s tím, že zatím 

nemá další informace. Samotný plat rektora byl poskytnut. Předsedající upozornil na 

výrazné rozdíly mezi jednotlivými VŠ s tím, že není jasné, co vše je do mezd/odměn 

započteno, ale že neexistence údajů za VŠE jako jedné z mála VŠ nemusí vrhat dobré 

světlo. K bodu se vyjádřil i pan kvestor.   

 5) Senátor Helman upozornil na návrh SÚZ na setkání 3.6. 2025 s tématem rozpočtu a 

strategickém záměru SÚZ, včetně prohlídky.  

 6) Pan rektor informoval o phishingovém testu, který proběhl v dubnu. Pan předsedající 

požádal prorektora Nidla o informaci o úspěšnosti cílů těchto testů.  

 7) Pan rektor informoval o obdržení kasační stížnosti podané na Nejvyšší správní soud 

ohledně odvolání bývalého pana děkana NF doc. Ševčíka.   

 8) Předsedající informoval o mailu studentských senátorů NF, ve kterém opětovně 

žádají o svolání řádného zasedání fakultního senátu. Tento mail byl zaslán mimo jiné 

i předsedovi NAU VŠ a předsedovi RVŠ. Předsedající zatím nepožádal o stanovisko 

předsedu AS NF, ale požádal senátora Vondráčka, který je současně i místopředsedou 

AS NF o vyjádření. Senátor Vondráček upozornil, že si měl předseda AS VŠE 

nejprve vyžádat stanovisko předsedy AS NF neboť zkušenost, kdy studentští senátoři 

píší něco, co není pravda, podle senátora Vondráčka existuje. Do diskuze se zapojil i 

pan rektor, který upozornil, že poslední zápis z řádného zasedání AS NF je zveřejněn 

z června 2024.  

  9) Přesedající upozornil na výjezdní zasedání AS VŠE v červnovém termínu a potřebě 

vyplnit dotazník ohledně dopravy.  
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Přesedající ukončil 10. zasedání AS VŠE zasedání v 14:50.   

 

 

Zapsal: Ing. Jakub Drábek, Ph.D.  

 

 

Schválil: doc. Ing. Tomáš Pavelka, Ph.D. (předseda AS VŠE) 

 


